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Rada Powiatu Łukowskiego 

Komisja Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu 

 

 

 

Protokół 3/2025 

 

3 Komisja Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu w dniu 14 marca 2025 r. 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna, Starostwo Powiatowe w Łukowie 

Obrady rozpoczęto 14 marca 2025 o godz. 10:30, a zakończono o godz. 10:40 dnia 14 marca 2025. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Longin Kajka 

2. Janusz Kozioł 

3. Tomasz Kruk 

4. Jacek Krzyszczak 

5. Sławomir Rzymowski 

 

Zaproszeni goście: 

1. Skarbnik Powiatu  - Monika Wodyk – Netczuk 
 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności i zatwierdzenie porządku obrad. 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak. 

Na wstępie poprosił o sprawdzenie obecności.  

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 5, NIEOBECNY: 0 

Wyniki imienne: 

OBECNY (5) 

Longin Kajka, Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Sławomir Rzymowski 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Longin Kajka, Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Sławomir Rzymowski 
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Posiedzenie było prawomocne, lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Z uwagi na to, że porządek obrad został przed chwilą 

zmieniony o punkt drugi, przeczytam porządek obrad i poproszę o przegłosowanie porządku obrad po 

zmianach. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności i zatwierdzenie porządku obrad. 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie w formie aportu 

(wkładu niepieniężnego) prawa własności nieruchomości na rzecz Przedsiębiorstwa Komunikacji 
Samochodowej Spółka Akcyjna w Łukowie.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2025 rok. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łukowskiego. 
5. Sprawy różne. 
6. Zakończenie posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie:  

Przyjęcie porządku obrad  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Longin Kajka (ZA), Janusz Kozioł (ZA), Tomasz Kruk (ZA), Jacek Krzyszczak (ZA), Sławomir Rzymowski (ZA) 

 

Porządek został przyjęty. 

 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie w formie aportu (wkładu 

niepieniężnego) prawa własności nieruchomości na rzecz Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej 

Spółka Akcyjna w Łukowie. 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Jesteśmy w punkcie drugim - zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie w formie aportu prawa własności nieruchomości na 

rzecz Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej Spółka Akcyjna w Łukowie. Myślę, że w tym punkcie 

warto o wprowadzenie kogoś z zarządu. 

Wicestarosta Łukowski Janusz Kozioł: Dobrze. Panie Przewodniczący, członkowie komisji, pani 

Skarbnik. W swoim czasie przedsiębiorstwo nasze komunikacji samochodowej PKS S.A. zwrócił się do 

Zarządu Powiatu z wnioskiem o przekazanie działki, którą od nas wynajmują od kilku lat. Działki, która 

powstała z dawnej części drogi powiatowej w okolicach ronda przy ulicy Warszawskiej. Po przebudowie 

skrzyżowania część drogi powiatowej przestała spełniać dotychczasową funkcję. Została zamieniona na 

zwykłą działkę. Mieliśmy z tym terenem pewien problem, bo tam różni mieszkańcy zwozili 

śmieci, wystawiali sobie reklamy. Na ogół był nieporządek i bałagan. Co jakiś czas dostawaliśmy pisma z 

urzędu miasta o potrzebie utrzymania ładu, porządku i czystości na tym terenie. Część tej działki w pewnym 

momencie będzie przekazana Drogom Krajowym na rzecz modernizacji poszerzenia drogi krajowej Łuków- 

Stoczek Łukowski. Zresztą dokonany został w tej chwili podział geodezyjny i geodezyjnie to już jest ta część 
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wydzielona, więc dzisiaj mówimy tylko o tej części, która docelowo będzie własnością, jest i będzie 

własnością powiatu. Odliczamy już tą część, która ewentualnie będzie do przekazania Drogom 

Krajowym. Na wniosek PKS-u zarząd po dyskusji uznał, że faktycznie w sytuacji, gdy PKS czeka w najbliższym 

czasie modernizacja dworca, a stwierdzono we wniosku, że m.in. na czas remontu mogliby na tym 

terenie część pojazdów swoich przechowywać, a docelowo, ponieważ po remoncie dworca, nie będą 

mogły być tam, funkcjonować sklepy, kioski, działalność usługowa, która tam w tej chwili prowadzi swoją 

działalność, bo nie podoba to się panu konserwatorowi od zabytków, no to PKS straci dochód gdzieś około 

200 tysięcy rocznie. Docelowo po tym, jakby dworzec był zmodernizowany, już nie musieliby parkować tam 

części swoich pojazdów, to PKS widzi możliwość rozwinięcia działalności gospodarczej na tym 

terenie. Pewna działalność już tam się odbywa, szczególnie działalność reklamowa. Reklam tam jest 

naprawdę moc, ale w środku plac jest pusty. No i PKS ma pomysł, żeby tam jakąś działalność handlową, 

usługową ewentualnie docelowo wprowadzić, żeby zrównoważyć sobie utratę dochodów po likwidacji 

usług handlu istniejącego w tej chwili na dworcu autobusowym. No i po rozmowach uznaliśmy, że w takim 

razie najlepiej będzie, to jest nasza powiatowa jednostka, kiedy po prostu wyposażymy tą jednostkę w ten 

dodatkowy majątek w postaci gruntu tej działki, o której właśnie jest tu dzisiaj mowa. Wydział Geodezji 

zlecił wycenę czterysta kilkadziesiąt tysięcy. Ja nie mam tu przy sobie dokładnych danych. W najbliższym 

czasie będzie zebranie wspólników, wtedy będzie to przeliczone na akcje i w ramach podwyższenia 

kapitału zakładowego byłoby to przekazane docelowo PKS-owi. Ale żeby to się stało, żeby to 

móc przekształcić w akcje, to potrzebna jest właśnie uchwała intencyjna, którą na dzisiejszej radzie chcemy 

przedłożyć. 

 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Dziękuję bardzo panie Starosto. Czy są pytania do 

projektu uchwały? Skoro nie ma pytań, przechodzimy do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie w formie aportu (wkładu 

niepieniężnego) prawa własności nieruchomości na rzecz Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej Spółka 

Akcyjna w Łukowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Longin Kajka, Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Sławomir Rzymowski 

 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2025 rok. 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Przechodzimy do punktu trzeciego - zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmian budżetu powiatu łukowskiego na rok 2025. Jeżeli będą pytania ze strony 

członków komisji, do naszej dyspozycji jest pani, do odpowiedzi jest pani skarbnik, ewentualnie członkowie 

zarządu. 
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Wicestarosta Janusz Kozioł: Tylko podpowiem, że między innymi dlatego wnosiliśmy o dzisiejszą 

sesję, że rozstrzygnęliśmy konkursy publiczne w ramach oferty publicznej i żeby nie czekać do wpisania tych 

rozstrzygnięć do budżetu, do planowej sesji, którą planujemy w kwietniu. Do tego czasu możemy już 

podpisać umowy albo z wszystkimi jednostkami, albo przynajmniej z większością. Stąd uznaliśmy, że lepiej 

zwołać sesję w trybie nadzwyczajnym, by jak najszybciej móc przystąpić do podpisania umów i ich realizacji, 

a dobrze wiemy, że organizacje pozarządowe czekają na to. Dodatkowo na innej komisji był projekt uchwały 

dotyczący podziału środków pefronowskich. W tym roku dość późno przyszła decyzja o przydzieleniu 

środków na bieżący rok. I też nie ma co czekać jeszcze miesiąc czasu, kiedy już są wnioski o tworzenie dwóch 

bodajże stanowisk pracy dla osób niepełnosprawnych, kiedy trzeba finansować warsztaty terapii 

zajęciowej. No i są wnioski o turnusy rehabilitacyjne, czy o likwidację barier architektonicznych. Między 

innymi te dwie sprawy były powodem zwołania tej dzisiejszej sesji. 

 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Dziękuję. Czy są jeszcze pytania od strony Państwa 

radnych? Jeżeli nie ma, przechodzimy do zaopiniowania proponowanego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Longin Kajka, Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Sławomir Rzymowski 

 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Dziękuję. Projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łukowskiego. 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Jesteśmy w punkcie czwartym. Zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Łukowskiego. Czy są pytania? Jeżeli 

nie ma, przechodzimy do głosowania, zaopiniowania uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Łukowskiego 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Longin Kajka, Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Sławomir Rzymowski 

 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Dziękuję. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
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5. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Jesteśmy w punkcie piątym. Zakończenie 

posiedzenia. Dziękuję za obecność. Do zobaczenia na sesji. 

 

                                               Przewodniczący Komisji 

                                                                            Jacek Krzyszczak 

Przygotowała: Izabela Lewandowska 


